
 



Vítejte v říjnovém čísle Mitušovin 
Dnes jsme si pro Vás připravili nějaké novinky ze školy, rozhovory a také anketu 

mezi učiteli.  

 Věci, které se změnily ve škole během prázdnin 

Když jste první školní den překročili práh vrátnice, určitě jste si povšimli velkých 

změn. Snažili jsme se Vám co nejvíc tyto změny ukázat nebo popsat v tomto 

čísle s pomocí pana ředitele, který nám dal cenné informace. 

 

Změny na škole: 1. Bíle vymalovaná vstupní chodba->   

                             

 2. Nově sprchy v tělocvičně!  

 3. Vymalované šatny! 

 4. Vymalovaná kuchyň pro naše výborné kuchařky! 

                            

                            5. Opravy prostranství před školou->  

  

6. Opravené zárubně na malé budově! 

                          7. Nová přenosná učebna s tablety pro žáky 1. stupně! (20 iPadů)  

Rozhovory s novými učiteli  

Jako první tu máme rozhovor s paní učitelkou Mgr. Petrou Zajícovou, která je 

třídní učitelkou 4. B. Doufáme, že se Vám budou líbit!!! 

Redaktoři: Odkud pocházíte? 

p. uč. Zajícová: ,, Z Ostravy.“ 

Redaktoři: Jaké jídlo máte nejraději?? 

p. uč. Zajícová: ,,Špenát a pizzu.“ 

Redaktoři: Jak moc jste si za tu dobu, co jste tady, oblíbila školní 

jídelnu? 

p. uč. Zajícová: ,,Velmi, hlavně zapékané těstoviny  



Redaktoři: Jaký sport děláte nebo sledujete? 

p. uč. Zajícová: ,,Dělám orientační běh a sleduju všechno, olympiády, 

atd.., no prostě všechno.“ 

Redaktoři: Jaké jsou Vaše nejoblíbenější předměty? 

p. uč. Zajícová: ,,Mám ráda zeměpis, tělocvik a vlastivědu.“ 

Redaktoři: Jakou máte ráda barvu? 

p. uč. Zajícová: ,,Oranžovou, modrou a v poslední době taky fialovou.“ 

Redaktoři: Co jste studovala? 

p. uč. Zajícová: ,,Studovala jsem učitelství a trenérství.“ 

Redaktoři: Máte domácího ,,mazlíčka“? 

p. uč. Zajícová: ,,Nemám.“ 

Redaktoři: v jaké zemi byste žila, kdybyste vyhrála loterii? 

p. uč. Zajícová: ,,Žila bych buď v České republice nebo v Jižní 

Americe.“ 

Redaktoři: Děkujeme za Váš čas a taky za 

rozhovor! 

 

To byl rozhovor s paní učitelkou Mgr. Petrou Zajícovou->  

Druhý rozhovor jsme uskutečnili s paní učitelkou Mgr. 

Monikou Šindelářovou, která je momentálně třídní 

učitelka 1. B  

Redaktoři: Odkud pocházíte? 

p. uč. Šindelářová: ,,Pocházím ze Slezské Ostravy.“ 

Redaktoři: Jaký je Váš nejoblíbenější předmět? Nemusí být z Vaší 

profese. 

p. uč. Šindelářová: ,,Hudebka.“ 

Redaktoři: Jaké jídlo máte ráda? 

p. uč. Šindelářová: ,,Byla by to svíčková.“ 

Redaktoři: Máte nějakého domácího ,,mazlíčka“? 

p. uč. Šindelářová: ,,Nemám žádného mazlíčka.“ 

Redaktoři: Jaký sport děláte nebo popřípadě jaký sport máte ráda? 

p. uč. Šindelářová: ,,Ve volném čase jezdím na kole.“ 



Redaktoři: Kdybyste si mohla vybrat jen jednu barvu, jaká by to 

byla? 

p. uč. Šindelářová: ,,Určitě by to byla modrá 

Redaktoři: Jakou školu jste studovala, popřípadě kde? 

p. uč. Šindelářová: ,,Studovala jsem střední školu v Porubě a vysokou 

školu v Ostravské univerzitě.“ 

Redaktoři: Kde byste žila, kdybyste vyhrála loterii? 

p. uč. Šindelářová: ,,Zůstala bych v Česku konkrétně v Ostravě.“  

Redaktoři: Děkujeme za Váš čas a za 

rozhovor! 

Osobně děkujeme paní učitelce Mgr. Monice 

Šindelářové, že nám zodpověděla pár otázek do 

Mitušovin. 

 

Anketa učitelů 
Dnes jsme si pro Vás připravili první anketu od začátku září 2024 a věříme, že si 

ji oblíbíte! V průběhu září jsme se zeptali všech učitelů na jednu otázku: 

,,Jaký je Váš nejoblíbenější zážitek z prázdnin?“ 

 

 p. z. Mgr. Radek Musiol: ,,Koupání v ledovcovém jezeru 

v Oeschinensee ve Švýcarsku.“ 

 

p. uč. Mgr. Monika Šindelářová: ,,Návštěva fotbalového utkání 

mezi FC Baník Ostrava a FC Kodaní.“  

 

p. uč. Mgr. Lenka Travinská: ,,V Rumunsku setkání mezi 

medvědicí a medvíďaty na vzdálenost 10m.“  

 

p. uč. Mgr. Jana Gomolová: ,,Návštěva historického města Korčula 

na stejnojmenném ostrově.“ 

 

p. uč. Mgr. Pavlína Půstková: ,,Speleologická expedice v jeskynních 

systémech polských Tater.“   

 



p. uč. Mgr. Martina Richterová: ,,Vystoupení na XVII. 

Všesokolském sletu v Praze, kde jsem se svými dětmi cvičila 

skladbu S tebou mě baví svět. 

 

Pan ředitel Mgr. Martin Pail: ,,Můj největší zážitek z dovolené je 

ten, že jsem poznal jak krásná a rozmanitá země je Vietnam a 

především jak pracovití a zároveň usměvaví lidé žijí ve Vietnamu.“ 

 

p. uč. Mgr. Renáta Hlisnikowská: ,, Máme chalupu v Beskydech, k 

tomu les a velké hospodářství. Každý víkend a volnou chvilku zde 

pracujeme, nebo spíš dřeme. A letos jsme si pořídili ,,horký sud" - 

dřevěnou vířivku, kde si zatopíte, pustíte bublinky a odpočíváte. 

Každý večer po celodenní námaze jsme relaxovali v teplé vodě, 

koukali na hvězdy... a vlastně i přes den, to jsme samozřejmě 

netopili, vlažná voda nás naopak osvěžila. Nechápu, že jsme si ji 

nepořídili dřív.“  
 
p. uč. Mgr. Renáta Hlisnikowská: ,, Poprvé jsme navštívila polský 

Krakov. Nádherné město. Nachodili jsme kolem 30 tisíc kroků a 

zdaleka jsme neviděli všechno. Určitě se zde ještě někdy zajedeme 

podívat. Nevynechali jsme ani ,,polské Maledivy", neboli zatopený 

lom nedaleko Krakova. Úžasné.“  

 

p. uč. Mgr. Vítězslav Adam: ,,U mě to bude asi projížďka po 

nejvýše položené rakouské silnici Großglocknerstraße na mém 

horském kole.“ 

 

p. uč. Mgr. Lenka Duroňová: ,, Zajímavých zážitků bylo víc než 

jeden, ale jako první a rozhodně velice silný zážitek byl během 

vystoupení Sokolů v pražské O2 aréně během XVII. Všesokolském 

sletu.  Co cvičenci  předvedli a jak byli sehraní, bylo opravdu 

neskutečné!“ 

 
        



p. uč. Mgr. Martin Bogyi: ,, Mou oblíbenou kratochvílí je 

cyklistika. Vždy se těším na zaslouženou odměnu po fyzickém 

výkonu.“ 
 

Tak tohle byla anketa mezi učiteli a my jim srdečně děkujeme, že nám 

odpověděli na naší otázku a taky trochu odhalili své prázdninové zážitky.  

Drakiáda 
Drakiáda je každoroční školní tradicí, která by se neměla vynechávat, a proto 

jsme pro Vás připravili nějaké 

zajímavosti o jeho původu. 

První papírový drak na světě pocházel 

z města SHANDON ve východní Číně. 

Světlo světa spatřil už před dvěma 

tisíci lety. Už samotný Marco Polo, 

(benátský kupec a cestovatel) a taky 

slavný v Evropě pro jeho cestování po 

Číně, si jako jeden z prvních 

Evropanů všiml jejich 

zajímavé konstrukce. Čínský 

drak se nevyráběl jen z papíru ale též z hedvábí a 

bambusu! 

 

                        Marco Polo  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



A to je z říjnového čísla vše! Za redakci díky, že jste došli ve čtení až sem!!! 

 

Pokud byste nás chtěli kontaktovat, případně přispět svými nápady do dalších 

Mitušovin, tak můžete na této e-mailové adrese-> 

redaktori.mitusovin@gmail.com nebo ohodnotit náš druhý díl pomocí QR 

kódu 

 

Budeme se na Vás těšit u dalšího dílu!!! Vaše redakce 

 

 

 

 

                                                       QR Kód zde- >  
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